
             

  
Motie: Meer FTE voor de politie basisteam Rijswijk  
De Raad van de gemeente Rijswijk in vergadering bijeen op 7 november 2023,  

Constaterende dat:  

- Het aantal fte nog gebaseerd is op een aantal inwoners van 41.000   
- Er sindsdien slecht 2,5 fte is bijgekomen 
- Wij een verwachtte groei in 2030 hebben van 64.400 

  

Overwegende dat:  

- We inmiddels op ruim 55.000 inwoners zitten en stijgende, de veiligheid van de Rijswijkers hiermee 
in het geding komt.  

- Als middelgrote stad wij te maken hebben met grootstedelijke problematiek en vraagstukken 

- De gemeente Rijswijk blijft investeren in meer BOA’s die overeenkomen met het groeiende aantal 
inwoners 

- De huidige bezetting van basisteam Rijswijk onvoldoende is om aan de grote vraag van hun inzet te 
voldoen. 

Spreekt uit:  

- De burgemeester opdracht te geven hierover het gesprek aan te gaan met de voorzitter van de 
veiligheidsregio Haaglanden, het ministerie van JenV en BZK.  

- Te benadrukken dat Rijswijk gezien haar inwonersgroei een hogere bezetting nodig heeft van het 
basisteam. 
 

En gaat over tot de orde van de dag.  
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